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Daniel Rak

Burmistrz Miasta Szczecinek

ZAPYTANIE:

W nawiązaniu do pytania, które zadałam na LXXI sesji Rady Miasta 
Szczecinek w dniu 28.03.2024 r. proszę o odpowiedzi:

1. Czy to prawda, że szkolenie, w którym brało udział 36 osób, które odbyło się 
w dniach 22-24 września 2023 r. w Kołobrzegu, i na które z Budżetu Miasta 
wydano w sumie 33 262,28 zł ( po odliczeniu wpłat pracowników) w 
rzeczywistości odbyło się online?

2. W jaki dzień pobytu, kto był prelegentem (czy osoba, z którą podpisano 
umowę i jak długo trwało samo szkolenie?

3. Czy to szkolenie prowadziła osoba, z którą zawarto umowę w trybie LIVE , czy 
też było to odtworzenie nagranego wcześniej szkolenia, dostępnego w 
podanym linku?

4. Dlaczego szkolenie, które zgodnie z umową pierwotnie miał prowadzić 
pracownik Urzędu Miasta,( Wg wyjaśnień do RIO złożonych przez dyrektor 
wydziału organizacyjnego, szkolenie miała prowadzić p. Marta Rodziewicz - 
Inspektor ds. Ochrony dziedzictwa kulturowego)

musiało odbyć się w trybie wyjazdu do Kołobrzegu i 3- dniowego pobytu w 
5- gwiazdkowym hotelu Apuarius?

Tym bardziej, że w UM jest dostępna sala szkoleniowa, która bez problemu 
pomieści co najmniej 36 osób (tyle osób brało udział w szkoleniu).

5. Dlaczego, przy tego typu wątpliwościach za szkolenie zapłacono z Budżetu 
Miasta, a nie z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych?
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